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н .
Това каза за 
Радио “Фокус”- Видин
Катя Трифонова
, директор на СОУ ”Петко Р. Славейков”. По думите й това не е пречка и училището да е
в готовност за 
отоплителния сезон
. “Знаете, че отоплителният сезон започва на 1ноември, ние разполагаме с минимално
количество гориво, но не смятаме, че тези дни ще се наложи да го използваме”, допълни
директорът. Тя каза още, че класните стаи са с южно изложение и температурата е над
20 градуса. “Според прогнозите до края на седмицата не се очаква спаднат
температурите, така че смятам, че няма да имаме проблем с отоплението”, увери
директорът. Тя добави, че училището в момента е в процедура за избор на доствчик на
гориво, чрез Стоковата борса в София. Договрът с тях ще бъде подписан до края на
месеца и през месец ноември ще започнат първите доставки. “Ще имаме подсигурено
гориво за отоплителния сезон, независимо от това, че част от средствата на училището
не са възстановени”, каза още директорът . По думите й, тези средства касаят главно
възнагражденията на преподавателите, а не отоплението на учениците.
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